

Algemene Pegasus

Ledenvergadering



Datum:	Vrijdag 7 oktober 2022
Tijd:	20:00-22:34 uur
Locatie:	Ark van Oost zaal 3.1
Aanwezig bestuur:	Paul, Bram, Lotte, Yvonne, Shannon, (Kim) (Lesly is afwezig)
Aanwezige leden:	18: Crijn, Iskander, Cathalijne, Veerle, Eric, Ivo, Bas, Rob, Hedser, Annet, Cilla, Shauny, Mira, Marrit, Paul, Peter vd Velden, Peter Vermeer, Sanne
Afwezige leden:	15 afmeldingen

Opening

- Paul opent de vergadering om 20:06 uur en heet iedereen welkom. We doen een kort voorstelrondje.

Mededelingen

Paul doet een aantal mededelingen die betrekking hebben op het afgelopen jaar.

- We beginnen de ALV met een minuut stilte voor Myrthe Serra en Wout Teunissen, die we helaas dit jaar zijn verloren.
- H1 en H2 zijn officieus kampioen geworden!
- Ongewenst gedrag is veel in het nieuws geweest afgelopen jaar. Dit vinden we als club belangrijk en we willen er nog een keer nadrukkelijk op wijzen dat we vertrouwenscontactpersonen hebben. Als er iets speelt, hopen we dat onze leden deze personen weten te vinden. We proberen het 4-ogen-principe te gebruiken: trainers niet alleen laten met spelers. We vragen onze jeugdtrainers een Verklaring Omtrent Gedrag af te geven.
- Eurogames 2022 waren een mooi hoogtepunt afgelopen seizoen! Er hebben zo'n 300 volleyballers mee gedaan en een aantal Pegasusleden heeft hier ook mooi aan bijgedragen.
- Komend seizoen hebben we 1 extra damesteam en 1 nieuw herenteam: we hebben nu 15 dames- en 10 herenteams.
- We hebben nu een combi-team Vocasa-Pegasus voor de jongens C1 gevormd. Beide clubs hadden niet genoeg spelers voor een heel team, maar nu is het een leuk en goed gevuld team!
- Het vrijwilligersuitje 2022 was geslaagd! We hebben gewaterskied, gesuip en gebarbecued.
- Bij de CMV was het af en toe lastig afgelopen seizoen, omdat een aantal trainers zijn gestopt. Kim heeft een aantal keer ingesprongen, maar uiteindelijk hebben we voor komend seizoen nu een nieuwe trainer/hoofd CMV: Onno Rijkers.
- We hebben ook recent een trainer gevonden voor Sport en Bewegen: Tieme den Breejen.
- De volleybalmarathon voor het goede doel (Let's Keep The Ball Flying) was geslaagd!
- De competitie is gestart.
- 200 leden zijn naar de WK wedstrijd van NL-ITA geweest op 2 oktober 2022. Dit was een groot succes!
- Pegasus bestaat in juni 2023 25 jaar!

Bespreken en goedkeuren notulen ALV d.d. 5 november 2021

De notulen worden ongewijzigd aangenomen.

Jaarverslag 2021-2022

Paul ligt een aantal hoogte- (en diepte)punten uit van het vorige jaar:



- Jaarplan 2021-2022 was grotendeels gelijk aan jaarplan 2020-2021 wegens corona.
- De Grote Clubactie heeft € 1.761,60 euro opgehaald en loopt op dit moment ook weer.
- We hebben een officiële competitie gehad, waarin H1 en H2 kampioen zijn geworden.
- De actie van Lets Keep The Ball Flying en Pegasus heeft circa 3300 euro opgebracht. De gemeente heeft ook nog een subsidie van zo'n 1900 euro toegezegd.
- Samenwerking Regioplatform Volleybal (jeugd) en Njoi. Tussen een aantal groepen is er een samenwerking voor het volleybal in de regio. Clinics, VT2, Vocasa.
- Tijdens de vorige ALV (najaar 2021) hebben we het erover gehad om een Marikentoernooi te organiseren, maar dat is i.v.m. de vele evenementen en volle agenda dit jaar niet gelukt. Marikentoernooi 2022 niet gelukt. Marrit vraagt wat het Marikentoernooi is: een groot toernooi bij het Wylerbergmeer dat een begrip was in de omgeving. Het is een internationaal toernooi voor jeugd en senioren, dat ook bedoeld was om inkomsten te genereren voor de club. Voor komend jaar staat dit weer op de agenda. Paul roept mensen op zich te melden als ze zich willen aansluiten bij de organisatie.
- We hebben afgelopen seizoen goede contacten met andere clubs opgebouwd (o.a. door de Eurogames).
- We zijn begonnen met trainingen in De Boog, maar niet alle teams spelen hier Vanwege de groei van het aantal teams past niet iedereen in de Ark, dus hebben we uitgebreid naar de Boog. Vanwege dezelfde reden hebben we besloten dat niet iedereen in De Ark hoeft te trainen, waar we eerder altijd naar hebben gestreefd.
- Bezetting trainers en commissies
 - Er missen wat trainers op het schema op de slides.
 - H4 speelt promotieklasse: is prestatielijn (worden getraind door Ward).
 - Stijn mist bij D3.
 - Goede trainers voor prestatielijn ✓
 - Trainers voor breedtelijn ✓
 - Een goed bezette technische commissie ✓
 - Activiteiten in een overzichtelijke jaaragenda ✓
 - Arbitragecommissie op orde ✓
 - Marrit geeft aan dat we iemand kunnen gebruiken die kan helpen met mensen helpen met onzekerheden over het fluiten. Niet per se arbitragecommissie, maar meer hulp bij scheidsrechters.
 - Wedstrijdsecretariaat ✓
 - Theo wil de grote bulk aan planningen wel doen en dat gaat heel goed, maar het zou wel fijn zijn als er een ondersteuner bij komt voor ad hoc aanpassingen.
 - TC jeugd ✓
 - TC jeugd loopt dit jaar heel goed.
 - Voor de overige TC taken is meer versterking nodig.
 - Voltallig bestuur ✓
 - Het bestuur was afgelopen jaar goed bezet, maar daar is komend jaar wel versterking nodig.
- Het bestuur roept op dat er nog vacatures zijn voor trainers en andere vrijwilligerstaken!
- Peter vraagt of er voor het Marikentoernooi een aparte commissie komt. Dit wordt bevestigd door het bestuur. Peter geeft aan dat daar veel vrijwilligers voor nodig zijn.

Verslag verenigingscoördinator

- Kim is nu een jaar aan de slag als onze verenigingscoördinator. Vanwege corona heeft ze wat andere dingen opgepakt dan in eerste instantie de bedoeling was. Kim is gestart bij de CMV/jeugd, omdat ze daar de meeste contacten had. Ze is begonnen met het versterken van TC jeugd. Bij de CMV was het een vrij roerig jaar. We hadden een coördinator gevonden, maar die is snel gestopt dus daar heeft Kim ook nog even moeten inspringen.
- Verder zijn we qua vrijwilligersmanagement begonnen met het in kaart brengen van de verschillende functies en hier hebben we taakbeschrijvingen en vacatures voor gemaakt. Inge en Shannon hebben hierbij geholpen.
- Het WK was een mooi evenement waar een werkgroep voor was vanuit verschillende verenigingen. Dit is een beetje laat op gang gekomen en ook weer snel stilgevallen. Toch zijn er wat leuke activiteiten uit gekomen. Er zijn erg veel clinics gegeven bij verschillende scholen, ook in samenwerking met de HAN en Vocasa. We hebben wel veel complimenten ontvangen van clinics die vanuit ons zijn georganiseerd (+/-40).
- De Action volleybal clinics zullen nog volgen.
- Het Pegasus WK-uitje was een groot succes: we hebben 206 kaarten verkocht en veel mensen gingen mee met de bus. Als club hebben wij de meeste kaartjes verkocht voor het WK. Hier krijgen we ook nog een financiële vergoeding voor (~400 euro).

Toelichting verlenging opdracht verenigingscoördinator

- Paul licht nog even toe: we zijn nu een Superclub, dit betekent dat we geld krijgen van de Nevobo om te professionaliseren. Dit krijg je niet zomaar. We moeten dus ook andere clubs in de regio ondersteunen. Dit is er tot nu toe nog niet echt van gekomen - vanwege Corona - maar staat wel echt op de planning. Aangezien Trivos en Vocasa nu ook superclub zijn, moeten we even kijken hoe we dit gaan vormgeven. De Nevobo is tot nu tevreden.
- Paul geeft aan dat sommige clubs het 'Supportclub' noemen i.p.v. Superclub.
- Er is de intentie om dingen met Vocasa samen op te pakken. Blijft belangrijk om hier goede afspraken ook te maken, maar dit lijkt erg positief te zijn.
- Voor Kim wordt het belangrijk om komend jaar meer te focussen op de senioren en ook hier meer mensen te leren kennen. Ze wil ook graag meer horen wat de wensen zijn vanuit de senioren.
- We hebben onder de leden dezelfde enquête gehouden als afgelopen jaar om te vragen wat de mensen vonden van het eerste jaar waarin Kim als vereniging coördinator heeft gedraaid. Shannon presenteert de resultaten hiervan.
 - Over het algemeen zien we dat het vooral de actieve leden zijn die de enquête hebben ingevuld.
- Bas heeft een opmerking vanuit H4. Hij geeft aan dat het voor dit nieuwe team niet duidelijk was hoe dingen bij Pegasus geregeld was. Cilla beaamt dit vanuit D5. Ze verwachten ook dat dit zal helpen in het vinden van nieuwe vrijwilligers in deze teams. Ook in de jeugd is het een aantal keer aangegeven dat het niet altijd duidelijk is hoe het gaat om aan te melden.
- Marrit oppert om de aanvoerdersbijeenkomst eerder in het seizoen te doen. Ivo stelt dit voor te doen met bekendmaking van de teamindeling.

- Paul komt nog even terug op het verantwoorden van het Superclub traject bij de Nevobo. We krijgen geld dat vanuit de Nevobo, dat wordt betaald vanuit alle clubs die daar bedrag voor bijdragen met het idee dat we daar als Superclub iets voor terug voor terug doen in de regio.

Resultatenrekening 2021-2022

- Bram licht de balans van het jaar 2021-2022 toe.
 - De reservering voor het Marikentoernooi blijft erop staan voor dit jaar.
 - De voorziening TC opleidingen blijft staan.
 - De vrijwilligersactiviteit van afgelopen jaren is vanwege corona niet doorgegaan. Waarschijnlijk gaan we dat dit jaar besteden of we moeten het in de ALV bespreken wat we hiermee gaan doen. Een vrijwilligersactiviteit kost zo'n 1.500 euro. De 3.000 euro die nu op de balans staat is over van twee vrijwilligersactiviteiten die niet door zijn gegaan. Deze 3.000 euro staat los van de 1.500 euro die voor komend jaar voor de vrijwilligersactiviteit staat. Bram geeft aan dat hij het graag terug wil geven aan de vrijwilligers. Ivo geeft aan dat hij het naar de leden terug zou willen laten stromen en dit wordt door meerdere mensen beaamd. Het idee wordt geopperd om het door te schuiven naar het lustrumfeest.
 - Marrit geeft aan dat het er niet meer geld nodig is voor het vrijwilligersuitje, omdat het er niet op lijkt dat dingen niet gedaan kunnen worden vanwege te krap budget.
 - 'Nog te betalen bedragen' bevat de aanschaf van nieuwe ballen, wat een grote investering is. We hadden nieuwe ballen voor in de Boog nodig. We hebben die kosten verdeeld over twee jaren omdat het een flinke investering is. De te betalen kosten bevat ook nog zaalhuur van het einde van het jaar en de factuur van Kim.
 - Eric vraagt of er voor ballen jaarlijks iets aan de kant wordt gezet. Bram geeft aan dat dit een incidentele aankoop is, met name omdat we voor De Boog ballen hebben moeten aanschaffen.
 - Bram roept op om echt voorzichtig om te gaan met de ballen. Ze zijn een stuk duurder geworden (van 64 naar 94 euro per bal).
 - Annet vraagt hoe het systeem met de tassen werkt en geeft aan dat dat in de gymzaal niet meer is. We hebben de tassen in de gymzaal weggehaald.
 - Ivo vraagt of er niet meer controle/verantwoordelijkheid nodig is voor de ballen, omdat er aan het eind van de avond niet goed opgeruimd wordt. Marrit geeft aan dat het misschien beter is om iedere maand iemand anders verantwoordelijk is voor het opruimen van de ballen. Shauny geeft aan dat het mis gaat bij het wisselen van 4 naar 3 velden. Het idee wordt geopperd om per ronde iemand verantwoordelijk te maken.
 - Ivo vraagt hoe het financiële stuk van het Marikentoernooi gaat: komt het geld ook weer bij Pegasus uit of investeren we ook in andere deelnemers? Bram geeft aan dat het geld dat ooit op de rekening van het Marikentoernooi stond, is opgenomen als reservering. Peter geeft aan dat Marikentoernooi een kas van zo'n 15.000 euro had, maar dat de winst naar Pegasus is gegaan. Hedser geeft nog aan dat we er niet voor niets mee zijn gestopt, dat de winst wel wat omlaag ging en dat er ook wel jaren zijn geweest waarin het meer risicovol was. Kim geeft ook aan dat ze het advies heeft gehoord om klein te beginnen. Peter v.d. Velden oppert of het niet binnen zou kunnen. We zullen de genoemde suggesties in overweging nemen.

- Bram licht de resultatenrekening van het jaar 2021-2022 toe.
 - TVS regeling: gemeente heeft een aantal maanden huur niet geïnd i.v.m. corona.
 - De post van de commissies bevat de ballen.
 - De facturen voor onze sponsors Tappers en Bascafé hebben we niet geïnd omdat een aantal activiteiten niet door zijn gegaan en hier wat dingen niet helemaal goed zijn gegaan. Dit hebben we gedaan om de relaties goed te houden.
 - Er is een overschot van 512 euro. Zonder steun van de gemeente was dit dus een tekort van zo'n 12.000 geweest. We hadden een tekort van 7000 euro begroot om wat in te teren op het vermogen.
 - Eric vraagt wat er qua kosten onder technisch beleid valt. Dit zijn de kosten voor de verenigingscoördinator.
 - Paul vraagt hoe het zit met de trainersvergoeding. Hij had begrepen dat teamtrainers geld overgemaakt zouden krijgen als ze zelf geen trainer hebben (H9 en D13 trainden elkaar). Het bestuur licht toe dat teams die als team training geven een bon van Tappers van 150 euro krijgen als vergoeding. Bij H9 en D13 is hier mogelijk iets mis gegaan. Dit gaan we uitzoeken, maar blijkbaar zijn deze afspraken niet bij iedereen duidelijk.
 - Shauny oppert om dit goed bij alle teams te inventariseren om te kijken of hier nog meer onduidelijkheden zijn.
 - Shannon zegt dat we duidelijk moeten formuleren wat de afspraken zijn nu. Mogelijk kan dit ook voor teams een extra motivatie zijn om training te geven.

Advies kascontrolecommissie

Mira doet verslag van de kascontrole. Simone kan er vanavond niet bij zijn. De kascontrolecommissie is erg tevreden over de verschillende overzichten en duidelijke uitleg.

Ze hebben één advies:

- Het is goed om een aparte commissie te hebben voor sponsoring.

Er wordt decharge verleend, de ALV gaat akkoord.

Verkiezing nieuwe kascontrolecommissie

We hebben nieuwe kascontrolecommissie leden nodig. Mira wil komend jaar wederom de kascontrolecommissie doen. Iskander meldt zich ook aan.

Bestuurswissel

- Paul, Yvonne, Bram, Lotte, Lesly en Shannon treden af.
- Paul, Bram en Shannon stellen zich opnieuw verkiesbaar.
- Marrit stelt zich verkiesbaar als Hoofd Technische zaken
- Hedser vraagt wat een algemeen bestuurslid is. We hebben hier een profiel voor geschreven. Het is vooral 'een extra paar handjes' voor het bestuur.
- Peter en Sanne vormen de stemcommissie voor het benoemen van Paul Klaassens als voorzitter, Bram Peters als penningmeester, Shannon Dieltjes als commissaris commissies en Marrit Schutten als hoofd Technische Zaken.
- 24 stemmen voor, 0 stemmen tegen, 0 onthouding van stem.
 - Er is unaniem voor gestemd.

- Paul Klaassens is benoemd als voorzitter, Bram Peters als penningmeester, Shannon Dieltjes als commissaris commissies en Marrit Schutten als hoofd Technische Zaken.
- Lotte, Yvonne en Lesly ontvangen een flesje wijn en een applaus!
- Paul vraagt of de ALV akkoord is met mogelijk officieus toetreden van nieuwe
- bestuursleden op korte termijn. Ze worden dan niet officieel aangesteld en zijn niet beslissingsbevoegd, maar kunnen wel meedraaien. De ALV stemt hiermee in.

Jaarplan 2022-2023

- Helaas hebben we vorig jaar niet veel aan het jaarplan kunnen werken door Corona. Het grootste deel van de plannen blijft daarom staan.
- Doelstellingen
 - Doelstellingen prestatieelijn
 - Jonge spelers bij Dames 1 & 2 en Heren 1 & 2.
 - Dames 1 & 2 en Heren 1 & 2 bestaat bij voorkeur uit 4 spelers < 25 jaar.
 - Iskander vraagt hoe hieraan wordt gewerkt. Lotte geeft aan dat er aan gewerkt wordt ook om mensen mee te laten trainen.
 - Sportieve ambities
 - Dames 1: handhaven in 1^e divisie.
 - Heren 1: handhaven in 1^e divisie.
 - Dames 2: promotie naar de 3^e divisie.
 - Heren 2: handhaven in de 3^e divisie.
 - Heren 3: handhaven in promotieklasse.
 - Heren 4 mist hier ook en heeft voordat ze bij Pegasus komen in de 3^e divisie gespeeld. We zetten daarom in op promotie.
 - Dames 5 geeft ook aan dat ze ambitie hebben om te promoveren naar de promotieklasse.
 - Veerle vraagt of de ambities die hier staan ook nog de huidige ambities zijn met de teams zoals ze hier nu staan. Veerle geeft aan dat ze dat voor D2 niet realistisch vindt.
 - Lotte geeft aan dat er selectietrainingen zijn gehouden dit jaar met deze intentie. Op basis daarvan is ook een selectie gemaakt, maar het seizoen is toch wat anders gelopen en het is de vraag of dit nu realistisch is.
 - Marrit vraagt of hier al terugkoppeling over is geweest. Met Arjan en Ben en de andere trainers die betrokken waren bij de teamindeling is hierover gesproken. Er moet misschien hier wel iets bijgesteld worden, maar dat is nog niet helemaal rond.
 - Paul geeft aan dat het een nieuwe ontwikkeling is binnen de club dat er meer wordt gekeken door teams naar prestatie en ambities.
 - Iskander geeft aan dat er jonge, talentvolle meiden aankomen en dat het misschien beter is om te focussen op investeren en lange termijn. Shannon geeft aan dat het misschien beter is om het te formuleren als een lange termijn plan.
 - Er wordt geopperd om ook jeugdleden bij D5 mee te laten trainen.

- Eric vraagt hoeveel mannen <25 er bij de vereniging zitten. H10 heeft er 11. Verder zijn inderdaad erg weinig jongens. Met deze reden hebben we ook de samenwerking met Vocasa weer opgestart.
- Crijn geeft aan dat VolleybalXL niet werkt. Dat klopt, het abonnement is net afgelopen. Kim is aan het kijken of we dit willen verlengen of dat er andere opties beter zijn.
- Doorstroming jeugd naar prestatieteams extra bevorderen.
- Doelstellingen breedtelijn zijn weinig veranderd. Deels ook vanwege Corona.
 - Activiteiten voor alle leden ontplooiën (maatschappelijke bijdrage).
 - Minimaal één passende andere activiteit voor alle doelgroepen (Senioren, Jeugd, CMV).
 - Aan het begin van het seizoen krijgen alle leden een jaaroverzicht met alle verenigingsactiviteiten zodat vanaf het begin van het jaar de data van alle activiteiten bekend zijn. Deze zullen ook in een digitale agenda gedeeld worden.
- Ieder team heeft een trainer
 - VT2/VT3 opleiding voor trainers.
 - Minimaal één trainersclinic door een professional.
 - Extra aandacht vestigen op online systeem waar trainers hun trainingen en oefeningen met elkaar kunnen delen.
- Doelstellingen jeugdopleiding
 - Ieder jeugdteam heeft een vakkundige trainer
 - In 2022-2023 willen we voor alle jeugdteams een vaste trainer.
- Continue aanwas nieuwe jeugdleden genereren
 - Organiseren van volleybalclinics in de regio.
 - Uitwerken jongensvolleybal regio Nijmegen – clinics op scholen samen met Vocasa.
 - Bij de CMV zien we wel wat aanwas van jonge jongens.
 - Ivo vraagt of er iets van een instuif is. De afgelopen jaren is dit er nog niet echt van gekomen, maar dit hopen we voor komend jaar wel te kunnen realiseren.
- Jeugdactiviteiten ontplooiën
 - Organiseren jeugdkamp en minikamp.
 - Jeugdactiviteit jubileumjaar.
- Meerjarenplan 2023-2026.
- Doelstellingen vrijwilligers
 - Het tekort aan vrijwilligers oplossen.
 - Blijvende aandacht voor werven van TC-leden en trainers.
 - Voortzetten vrijwilligerstaken, voor de A- en B-jeugd net zoals de seniorenteams ook teamtaken (bijv. CMV-training en jeugscheidsrechter).
 - Bestuur en sponsorcommissie op orde. We willen naast een relatiebeheerder ook graag een sponsorcommissie.
- Opdracht verenigingscoördinator verder invullen

- Verder invullen opdracht verenigingscoördinator en evaluatie opdracht verenigingscoördinator en vervolgvorstel ALV 2023.
- Marikentoernooi 2023
 - We proberen samen met Vocasa en Heyendaal (en mogelijk andere clubs) het Mariken toernooi te organiseren in 2023.
 - Veerle vraagt waarom we verwachten dat en Marikentoernooi in 2023 meer haalbaar is dan afgelopen seizoen. Komend jaar hebben we geen Eurogames en WK activiteiten. We kunnen nu ook eerder beginnen met de voorbereidingen. Ivo en Veerle geven aan dat er misschien wel samenwerking met Heyendaal mogelijk is, maar dat we daar wel vroeg mee moeten beginnen.
- Doelstellingen Pegasus de grootste en gezelligste vereniging
 - Krachten bundelen met verenigingen in de regio
 - Traject Superclub in afstemming met Nevobo nader vorm geven. Actief de samenwerking opzoeken met verenigingen in de regio.
- Een veilige sportomgeving voor iedereen
 - Vertrouwenspersonen zichtbaar houden.
 - Extra aandacht en inzet op inclusiviteit.
- Extra inspanning voor het aantrekken van nieuwe sponsors
 - De sponsors die we hebben, gaan door, behalve ESP. Craft, Z-Sports/Snelders, Vermeulen, Jager Van der Kamp, Tappers/Bascafé, Kantine Ark van Oost. We zorgen voor zichtbaarheid in de regio en trekken nieuwe sponsors aan die Pegasus willen ondersteunen.
 - We hebben 1 nieuwe sponsor Konings-Meuwissen.
 - Ivo vraagt of er voor het Superclubtraject ook iets wordt verwacht vanuit de leden of dat dit met name bij de verenigingscoördinator ligt. Kim geeft aan dat er meerdere dingen mogelijk zijn. Dit hangt mogelijk ook af van wat er vanuit de andere clubs gevraagd wordt. Als er bijvoorbeeld gevraagd wordt of er clinics gegeven kunnen worden, kunnen onze leden daar mogelijk in bijdragen.
 - Veerle vraagt waar de 10.000 euro aan besteed worden. Dit is tegemoetkoming in salaris van Kim.
 - Crijn geeft aan dat het misschien goed is om te communiceren naar trainers dat Pegasus wil betalen voor VT opleidingen. Wellicht is er dan meer animo voor (omdat het nu niet doorgaat i.v.m. te weinig aanmeldingen). Kim is hiermee bezig. Op dit moment is er voor VT2 ook nog subsidie vanuit de gemeente. Dit gaan we ook doen in samenwerking met Vocasa. Voor VT3 moeten we beter kijken naar de financiële regelingen, omdat dat een grotere investering is. Paul geeft aan dat er iets mogelijk is als een terugbetalingsregeling als mensen binnen een x aantal jaar vertrekken. Echter willen we als club wel stimuleren als mensen training willen geven. Dit wordt verder opgepakt op de BV.
 - Veerle vraagt of er beleid is voor sponsoring en tegenstrijdige belangen. Is er bijv. met meerdere fysio's overlegd dat er meerder fysio's Pegasus sponsors. Hier zijn afspraken over gemaakt in de contracten. Veerle vat samen: als je

een nieuwe sponsor vindt, moet je dat even met het bestuur communiceren. Dan wordt er overlegd en kan er goedgekeurd worden.



Begroting 2022-2023

- Bram licht de begroting van het jaar 2022-2023 toe.
 - De kosten nemen toe. Ballen zijn duur en de Nevobo verhoogt zijn lidmaatschap. Ook de zaalhuur en trainers worden duurder.
Trainingsvergoedingen worden verhoogd, ook voor CMV trainers.
 - Voor het jubileum was een voorziening. Grotendeels gaat dit naar het jubileumfeest. Een klein deel is naar de WK activiteit gegaan. Er komt ook een activiteit voor de jeugdleden i.v.m. het jubileum. Verder gaat een deel van de jubileumvoorziening naar een activiteit overdag en een deel zal gaan naar het feest.
 - Het bestuur stelt voor om de contributie te verhogen i.v.m. de gestegen kosten. Een verhoging van 8% is nu berekend in de begroting. Zelfs met die verhoging zitten we dus op een tekort.
 - Ivo vraagt wat het doel is van de vereniging qua eigen vermogen. Dit staat in de statuten en mag zo'n 50.000 zijn. We kunnen dit jaar dus wel wat interen.
 - Ivo vraagt hoe dit dan voor komend jaar (en de jaren hierna) eruit ziet. Zowel de gemeente als de Nevobo verhogen ieder jaar en daar is geen onderhandeling over mogelijk.
 - Het bestuur heeft gekeken naar de hoogte van de contributie in de omgeving, maar we zitten in dezelfde range als de clubs in de regio.
 - Andere inkomsten mogelijkheden zitten in nieuwe sponsors en het aanwenden van nieuwe subsidies. Ook het Marikentoernooi is mogelijk een andere inkomstenbron.
 - Paul vraagt hoe het zit met de energiekosten van de zaalhuur. Hij vindt 2.6% verhoging erg laag. De prijzen van de gemeente zijn per jaar vastgelegd.
 - Mira geeft aan dat de Grote Clubactie ook een optie is om extra inkomsten mee binnen te halen. Dit kan ook met behulp van superloten die door bedrijven kunnen worden gekocht.
 - Hedser geeft aan dat hij de reserve erg hoog vindt en de verhoging van de contributie erg hoog is. Dit maakt de sport ook minder toegankelijk. Hedser geeft aan dat we ieder jaar weer financiële meevallers hebben en vraagt zich af of we niet onze reserves een keer in moeten zetten om de contributieverhoging tegen te gaan.
 - Er is discussie over of de reserves niet te hoog zijn en wat we daarmee kunnen.
- Voorstel contributie 2022-2023: 8% verhogen, vanwege verhoging van inflatie en extra kosten.
 - Er wordt gestemd over het voorstel zoals beschreven.
 - 1) 9 mensen stemmen voor, 12 mensen stemmen tegen, 2 mensen onthouden van stem.
 - Bram heeft ondertussen gerekend en we komen met 5% contributieverhoging uit op een tekort van 12.000 euro. Hedser geeft aan dat we 15-20% reserve moeten hebben van de begroting (dit betekent ca. 40.000). Met 12.000 tekort, zouden we uitkomen op een reserve van 60.000 euro.
 - Er wordt gestemd over het voorstel om de contributie met 5% te verhogen.
 - 1) Een meerderheid van de ALV stemt voor een contributieverhoging van 5%.



- Voorstel: bekrachtigen opdracht verenigingscoördinator voor jaar 2.
 - Er wordt gestemd over het voorstel zoals beschreven.
 - 1) Er wordt unaniem voor gestemd. Het voorstel wordt zonder bezwaar aangenomen.

Wat verder ter tafel komt/ Rondvraag

- Dit jaar bestaat Pegasus 25 jaar.
- Meerjarenplan 2023-2026 gaan we mee aan de slag.
- Ideeën maatschappelijke bijdrage Pegasus. We vinden het belangrijk dat iedereen welkom is bij Pegasus. Als hier ideeën over zijn hoort het bestuur dat graag.

Sluiting

Paul bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering om 22:34 uur.